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In de inleiding van uw brief veronderstelt u dat de gemeente Venlo begin van dit jaar is 

overgegaan op hetzelfde inkoop- en factureringssysteem als de gemeente Amsterdam. 

 

In het voorjaar van 2023 is de gemeente Venlo begonnen met de aanbesteding van een nieuw 

Financieel Informatie Systeem (FIS). Dit systeem, genaamd ERPx van leverancier UNIT4, 

fungeert als ons nieuw boekhoudpakket en is geen inkoop- of factureringssysteem. Daarnaast 

willen wij opmerken dat het pakket van de gemeente Amsterdam een ander pakket is dan de 

gemeente Venlo gebruikt. 

  

Vraag 1: Hoe is de migratie naar het nieuwe inkoop- en betalingssysteem binnen gemeente 

Venlo verlopen? Graag een toelichting over het traject zowel voor als na de overgang van 

systeem.  

  

De migratie naar ons nieuwe Financieel Informatie Systeem (FIS) is succesvol verlopen.  

Na de aanbesteding en definitieve gunning is een projectgroep in maart 2024 gestart met het 

implementatietraject. Diverse fasen zijn doorlopen (van inrichting, systeemintegratie test, 

gebruikers acceptatie test tot trainingen van medewerkers). Als slotstuk heeft in december 2024 

de migratie plaatsgevonden naar ons nieuwe Financieel Informatie Systeem. Dankzij een strakke 

planning en de juiste kennis en kunde binnen dit project is op 7 januari 2025 ons nieuwe 

Financieel informatie Systeem succesvol live gegaan. 
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Vraag 2: Loopt Venlo op schema met betalingen aan haar crediteuren?  

  

Ondanks de intensieve implementatie- en migratieperiode, de lopende reguliere werkzaamheden 

zoals de jaarrekening 2024, liggen wij op schema.  

Tijdens de implementatiefase zijn onze leveranciers op de hoogte gesteld van de overgang naar 

het nieuwe systeem. Aan hen is onder andere gevraagd om de facturen van 2024, mits de 

levering ook heeft plaatsgevonden, vervroegd in te sturen zodat wij zoveel mogelijk facturen voor 

de start van de migratie konden betalen. 

In de eerste twee maanden is de betaaltermijn van onze facturen licht gestegen: normaal 

gesproken betaalt de gemeente Venlo binnen 25 dagen haar facturen (gemiddeld over de 

afgelopen vijf jaar). In de eerste drie maanden van dit jaar was dit gemiddeld 32 dagen. 

Vanaf maart is echter weer een dalende trend zichtbaar.  

  

Vraag 3: Indien het antwoord op de vorige vraag “nee” is hoe groot is de achterstand en hoe 

zorgt u ervoor dat u eventuele achterstanden inloopt?  

 

Momenteel is sprake van een nagenoeg reguliere werkvoorraad en geen sprake van achterstand. 

Mocht een leverancier contact met ons opnemen over een onbetaalde factuur die betaald had 

moeten zijn, dan wordt hier direct actie op ondernomen. 

  

Vraag 4: Zijn er extra kosten gemaakt of worden deze in de toekomst verwacht zoals in het 

voorbeeld van Amsterdam? 

  

Er zijn geen extra kosten gemaakt. 
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